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Kallelse till Klubbmöte  
Tisdagen den 20 februari kl. 19:00,  månadsmöte på Hotell Kung Gösta. 
Program för klubbmöte 
Klubbpresident Carin berättar om sitt deltagande av årets Vasaloppet Mora, 
Minnesota USA. Det blir en intressant kväll. Kom och lyssna. 
Lotterivinster skänkes av; Inga Greta, Armi och Carin. 
Avanmälan  
samt anmälan av gäster till Klubbmästare Monica E via telefon/SMS  070-6050046 
senast  söndagen den 18 februari. kl 20.00.  
Maten kostar 169 kronor, betalas med kort. 
Berätta om du behöver skjuts eller själv kan skjutsa. 

 
Föregående månadsmötemöte, januari 
Klubbpresident Carin tände ljuset ooch välkomnade alla till mötet. Vi började kvällen 
med middag, fiskgryta, potatis och sallad. Till efterrätt fick vi smulepaj och kaffe.  

 Efter middagen berättade Pia Frisk, VD för Jan Udden om sitt liv och hur hon hamnade 
där hon är idag. För femton år sedan flyttade hon med sin familj till Mora. De flyttade 
från Uppland där Pia hade bra jobb. De skulle hjälpa hennes svärföräldrar att hitta hus i 
Mora trakten och under detta sökande fastnade de för ett hus i Oxberg och blötsligt 
bodde de där. Deras två barn åker skidor och då passade Mora trakten mycket bra. Pia 
och hennes då varande man blev mycket aktiva i IFK Mora skidklubb. Att hitta jobb i 
Mora visade sig att vara svårare men tillslut  lyckades hon få jobb. Efter några olika 
anställningar på olika företag fick hon jobbet som ekonomiansvarit på företagen hon är 
nu. Efter två år erbjöds hon VD jobbet på företaget. Det har inte varit lätt men hon har 
lyckats att bättra resultatet. Även om hon mötts motstånd som en kvinnlig chef på 
mansdominerad branch, trivs hon mycket bra med sitt jobb. Hon har även märkt hur 
viktigt det är att ha nätverk, här på mindre ort.  

Vi tackade Pia för intressant berättelse om ett livsresa, med IWC ros. 

 Klubbpresident Carin, informerade om höstens distriksmöte, där vi står som värd 
klubb. Hon informerade även om Intercity mötet i Ludvika. Klubben skall även välja 
board direktors. Mötet delegerade uppgiften till styrelsen.  Även valet av vice råds 
precident i Sverige delegerades till styrelsen.  

                                   Det var bara två medlemmar som firade Innerwheel dagen, Ingrid och Marita.                                                 
Kommande födelsedagar: Marita, Karin och Carin. Under kvällen ordnades ingen 
lotteri. 

Kommande program: 
Under våren kommer vi b la att ha bok bytardag /-loppis. 
 
Vi har tidigare under hösten kommit överens att inte mer ange efternamn i våra 
medlemsbrev mm. Detta för att ta hänsyn till integritet. 
 
IW-hälsningar Armi Niemi, klubbsekreterare 

    


